



**Rochester Chinese Christian Church**

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || [www.rochesterccc.org](http://www.rochesterccc.org)

**Pastor Dingli Chen** [dchen@rochesterccc.org](mailto:dchen@rochesterccc.org)

**Pastor Stone Wang** [swang@rochesterccc.org](mailto:swang@rochesterccc.org)

**Rev. Herman Tang** [htang@rochesterccc.org](mailto:htang@rochesterccc.org)

**Egan Yip** [eyip@rochesterccc.org](mailto:eyip@rochesterccc.org)

**Maddy Szeto** [mszeto@rochesterccc.org](mailto:mszeto@rochesterccc.org)

**October 27, 2024 9:30 AM**

**Prayer Focus:**

Pray for the unity among brothers and sisters.

**Call to Worship**

**Hymn of Praise**

**Pastoral Prayer**

**Scripture**

Psalm 2:15

**Reading**

**Sermon**

Pastor Chen

Jehovah the builder

**Response Hymn**

**Doxology**

**Benediction**

**Welcome and Announcements**

羅城華人基督教會

**Next Week's Sermon Speakers**

**English Worship**  
Brother Egan Yip

**Chinese Worship**  
Pastor Wang

**RCCCW Worship**  
Pastor Chen



1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立牧師 dchen@rochesterccc.org

葉依芹 eyip@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

司徒志雄 mszeto@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年10月27日 上午十一點十五分

### 本週禱告焦點

為弟兄姐妹可以在基督裏合一禱告。

靜默		[眾坐]
宣召	詩篇 100:2-5	[眾立]
唱詩	HOL #30 歌頌父神偉大權能	
公禱		
唱詩	HOL#398 與主更親近 輕輕聽	[眾坐]
歡迎與報告		
牧禱		
讀經	詩篇 2:15	[眾立]
證道	陳牧師 耶和華是建造者	
回應詩	新耶路撒冷	[眾立]
三一頌		
祝福		
默禱		[眾坐]

#### 下主日崇拜講員

英文崇拜  
葉依芹弟兄

中文崇拜  
汪牧師

西區崇拜  
陳牧師

## 報告事項

1. 請大家來參加今天下午 1:30-2:00 在 307 室的禱告會，為婚姻和家庭禱告。
2. 教會執事會已經同意從愛心基金裏拿出\$10000 用於援助最近的颶風救災。其中\$5000 捐贈給 Samaritan's Purse。\$5000 給 Matthew 25 ministries。繼續為那些仍在從颶風中恢復的人禱告。
3. 我們教會今年將於 本週四 10 月 31 日下午 6 點至 8 點在母堂再次舉辦秋歡節。歡迎所有的孩子和朋友參加，有遊戲、獎品和糖果！如果您可以提供點心，或者捐贈全新或半新的玩具，請聯繫 Grace Chen 或 Lawrence Tai。
4. 由於家庭生活中心有秋歡節的安排，今天和本週二（10 月 29 日）將沒有體育事工。
5. 聯合雙語受洗典禮將於 11 月 17 日上午 9:30 舉行，第二堂主日崇拜為聯合雙語崇拜。
6. 博愛團契聚會將於 11 月 9 日禮拜六上午 11:00 到下午 1:30 舉行。邀請大家前來參加。
7. 夏令時將於本週末結束。請在本週六（11 月 2 日）睡覺前將時鐘調後。

## Announcements

1. Come join us in prayer today in room 307 from 1:30 – 2 PM as we focus our prayer on Marriage and the Family.
2. Our church board has approved a \$10,000 donation from our Mercy Fund to aid in disaster relief from the recent hurricanes. \$5,000 will be sent to Samaritan's Purse and \$5,000 will be sent to Matthew 25 ministries. May we continue to pray for those still recovering from the hurricanes.
3. Our church will be hosting a Fall Festival this Thursday, October 31st from 6-8 PM in Penfield. All children and friends are welcome to attend for a time of games, prizes, and candy! We are also looking for people to bring snacks and/or donations of gently used/new toys. If interested, please contact Grace Chen or Lawrence Tai.
4. There will be no sports ministry today or on Tuesday, October 29<sup>th</sup> due to the Fall Festival setup in the Family Life Center
5. There will be a combined bilingual baptism service on November 17<sup>th</sup> starting at 9:30 AM, followed by a combined bilingual service during the second hour.
6. There will be an Agape fellowship meeting held on Saturday, November 9<sup>th</sup> from 11 AM -1:30 PM. Everyone is invited to attend.
7. Daylight savings will end this coming weekend. Please set your clock backward this Saturday (November 2<sup>nd</sup>) before you go to bed.